

星 檳 旅 遊 有 限 公 司 Sin-Pen Travel San Bhd

≅ : 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
 ✓ : +604-226 6161
 ☼ : tour@sinpen.com

www.sinpen.com

Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement....

7天5夜

张家界 (长沙/益阳/凤凰古城)



Tour Code: CCP



★风味餐: •野蘑菇宴•湘菜风味•韩国烧烤风味

精简行程:

第一天 抵达长沙/益阳 (机上用餐) • 入住酒店

酒店: 皇家湖度假区宫廷式酒店或同级

第二天 益阳/凤凰 (早/午/晚餐)

- 皇家园林
- 益阳三国遗址城墙
- 凤凰古城九景 (含沱江泛舟)
- 红桥艺术楼
- 红价乙不俊 ● 夜游凤凰古城

酒店: 凤廷酒店或同级

第三天 凤凰/张家界 (早/午/晚餐)

● 红石林景区

酒店: 锦绣国际大酒店或同级

第四天 张家界 (早/午/晚餐)

- 百龙天梯 (独家VIP通道)
- 袁家界
- 杨家界景区
- 张家界国家森林公园(金鞭溪)

酒店: 锦绣国际大酒店或同级

第五天 张家界 (早/午/晚餐)

- 大峡谷(不含玻璃桥栈道)
- 溪布街
- 军声画院

酒店: 阳光大酒店或同级

第六天 张家界/长沙 - 回程

- 天门山(含双程缆车)
- 天门洞
- 天门山玻璃栈道

第七天 抵达家园 (机上用餐)

购物站:

丝绸店,中药店(含足浴) 茶艺馆,珠宝,随团摄影

行程次序,以當地旅社安排為准。

观光景点:







益阳

 皇家湖度假区 - 特别增加皇家湖度假区,电瓶车,车览皇家湖,拍照、观看浩瀚的南洞庭湖 ;体验皇家园林,并参游览历史古迹:益阳三国遗址城墙,朝拜关公圣像,此乃关公单刀赴 会的原址,让你的记忆重现战国时期有勇有谋的场景。

凤厚

● **凤凰古城** - 建于清康熙时的历史文化名城,历经300多年的风雨沧桑。凤凰的风景将自然的、人文的特质融合到一处,正是吸引八方游人的魅力之精髓。

游览: 沱江风光、吊脚楼、北门城楼、虹桥、石板街等景点。晚餐后,夜游古城体验凤凰古城夜景的浪漫。

张家界

- 红石林景区 是全球唯一的寒武纪形成的红色碳酸岩石林地貌。带你穿越五亿年前的海底世界,携手漫游。色彩鲜艳,造型优美最珍贵的是古丈红石林保持了原生态之美,石林的峡谷、溪流、清泉、草坪、紫藤花,与红石林相得益彰,整体景观秀丽精致清雅,宛如一个天然的园林。
- 天门山国家森林公园 被誉为空中原始花园。乘坐世界上最长的缆车往返游览天门山,体验天门山玻璃栈道,感受天门山玻璃栈道惊险梦幻之旅。
- 天门洞 乘车经九曲十八弯抵达自然奇观天门洞。天门山最具有代表意义的景点,它位于天门山山体的中上部,海拔1300米,门高131.5米,宽57米,深60米,是世界上最高海拔的天然穿川溶洞。
- **百龙天梯** 搭乘唯一拥有三项世界纪录的百龙电梯,是世界上最快的客运电梯、是世界上载重量最大、最高也是世界暴露在户外的电梯。

独家提供双程VIP通道;尊贵般的享受,无需排队,让你旅行上下畅通无阻,足够的时间欣赏 袁家界阿凡达潘多拉仙境的美景!

- 袁家界风景区 镶嵌在武陵源核心景区的一颗明珠。主要景点有哈利路亚山、天下第一桥,南天一柱等等。
- 杨家界景区-[登峰墙]-新长城眺望台观成群峰林
- ◆ 大峡谷 h,紧邻武陵源风景名胜区,集山、水、洞、峡于一身,享有国家 4A 级旅游景区、东方神奇现象宝地。
 - ** 率先独家提供 黄龙洞 + 田园牧歌生态广场 + 大型烟雨张家界, 04项 VIP游览服务: VIP电瓶车 + VIP 游览区专业人员 + VIP通道 + VIP游船
- 张家界国家森林公园 [金鞭溪],两岸奇峰挺拔,峰峦毕露,鬼斧神工,山中溪水潺潺,清澈见低,人行与宽平的石板路上,演戏而下,全身通体清凉舒畅,心旷神怡,一幅幅的美景就在你身边。[水绕四门] 因金鞭溪,索溪,鸳鸯溪,龙尾溪四条溪流在这块不足200平方米的山谷盆地里盘绕汇流而得名。
- 溪布街 是全国唯一挤满水上酒吧街,中华名特小吃街,湘西民俗购物精品街,休闲客栈,创意工坊等为一体的复合型旅游商业街。

自费项目: 天门狐仙 + 土家风情园 [RMB450/人] (如果冬季停演改成魅力湘西秀)

TI		
Travel	Aq	ent:





: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
 : +604-226 6161
 : +604-228 6161

: tour@sinpen.com

www.sinpen.com Towards Iso 9001 : 2008 Quality Mangement....



ZHANGJIAJIE CHANGSHA / YIYANG / PHOENIX ANCIENT CITY



Tour Code: CCP



★ Special Cuisine: • Wild Mushroom Cuisine • Hunan Cuisine

Korea BBQ Cuisine

Schedule:

D1 ARRIVAL CHANGSHA/ YIYANG (MOB)

Check in Hotel

Hotel: Royal Eco Lake Hotel or similar

D2 YIYANG/PHOENIX ANCIENT CITY(B/L/D)

- Yiyang Royal Lake
- Royal Garden
- **Yiyang Three Ancient Ruins**
- Phoenix Ancient Town (Included Boat Ride)
- Hongqiao art building
- Visit Phoenix Ancient Town at

Hotel :Feng Ting International Hotel or similar

D3 PHOENIX ANCIENT CITY/ZHANGJIAJIE (B/L/D)

Red Rock Stone Forest National Geopark

Hotel: International Splendid East Hotel or similar

D4 ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- Bai Long Elevator (Exclusive VIP Line)
- YuanJiaJie Scenic Area
- YangJiaJie Scenic Area
- Zhangjiajie National Forest Park (Stream of Golden Whip)

Hotel: International Splendid East Hotel or similar

D5 ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- **Grand Canyon** (Excludes Mountain Glass Plank)
 - Xibu Street
- Painting Academy of Military Hotel: Sunshine Hotel or similar

D6 ZHANGJIAJIE/ CHANGSHA/Return (B/L/D)

- **Tianmen Mountain National Forest** Park (Include Cable Car)
- Tianmen Cave
- Tianmen Mountain Glass Walkway

D7 ARRIVAL (MOB)

*Shopping Stop:
- Chinese Traditional Medicine Shop (Included Foot Reflexology) - Pearl Shop - Tea Shop-Silk Factory - Photographt

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







Yiyang Royal Lake - Special Arrange Visit Royal Eco Lake Resort, car battery, car exhibition Royal Lake, photographs, the vastness of the South Dongting Lake View; experience to the Royal Garden, fresh attractions, historical sites: Yiyang Three Kingdoms city wall ruins; worship the statue of Guan Gong; a solo meeting of Guan Gong; let your memory retrieval the age of Heroes during the Warring States period

PHOENIX ANCIENT CITY

● Phoenix Ancient Town - City has 300 years of culture city long history, there are many historical sites. The main building has Tuojiang, DiaoJiaoLou , North Gate Tower , Shiban Street , HongQiao Bridge etc .Night tour in Fenghuang ancient town.

ZHANGJIAJIE

- Red Rock Stone Forest National Geopark Scenic spots throughout the tall rocks of various shapes, The stone color is changeable, and change with the weather, time and season. The stone is red in Sunny day, the stone is black in the rain, the stone is brown and red on a cloudy day; and Stone colored difference in the morning and evening. Such a peculiar color stone called the world is unique.
- Tianmen Mountain National Forest Park Tianmen Mountain National Forest Park is a super holiday resort integrating miraculous geomorphologic landscapes and primitive forests. The park enjoys a very high reputation among the tourists for some attractions, such as the Tianmen Mountain Cableway, Tianmen Mountain Glass Walkway .The park is extolled as the Soul of Zhangjiajie. Recently, it has become a must-see spot in the tourists' itineraries.
- TianMen Cave The world's highest natural elevation of mountains called the legendary cave openings on behalf of day. Day openings altitude of 1300 meters of overhanging cliffs above the high 131.5 meters, width 57 meters, 60 meters deep.
- Yuanjiajie Scenic Area the essential tourist route. Yuanjiajie is a natural platform that faces giant rocks rising from deep valleys and surrounded by higher mountains. Unique in their shapes and covered with pine trees, these rocks resemble a vivid Chinese painting. Main scenic spots include: Mihun Stage and the First Bridge etc.
- Yangjiajie Scenic Area One of must see attractions in Zhangjiajie. The highlight of Yangjiajie scenic area is it's Natural Great Wall', towering walls of rock snake through the landscape like Great Wall of China.
- Zhangjiajie Grand Canyon close to the Wulingyuan Scenic Area, mountain, water, cave, in a gorge, Zhangjiajie landscape museum. Enjoy national 4A level scenic spots.** Huanglong cave scenic area VIP Tour Service experience [VIP Buggy car + VIP Assistant + VIP green channel to the cave + VIP boat]
- Zhangjiajie National Forest Park [Stream of Golden Whip] The brook is limpid through the year, with many scenic spots along the way.
- Xibu Street It consists of water bar street, the Chinese snack street, xiangxi folk shopping street, leisure inn and creative mate. Thus becoming a complex tourism commercial pedestrian street. It is the cultural tourism collection which can not be duplicated in the core of WuLingYuan scenic spot

Optional: Tianmen Fox Fairy Show + Tujia Folklore Garden [RMB 450/PAX] (Winter Season Replaced By "Xangxi Cultural & Dance Show

Departure Date:			Flight :				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Trave	Agent:	